
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 54. posiedzeniu Senatu 

w dniu 19 stycznia 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra energii Krzysztofa Tchórzewskiego 

Do mojego biura senatorskiego zwrócili się przedstawiciele spółdzielni mieszkaniowych w sprawie doty-

czącej efektywności energetycznej w obszarze ważności świadectw efektywności energetycznej. Moi roz-

mówcy postulują zmiany w ustawie o efektywności energetycznej. Wskazują tu na wprowadzenie zapisu 

o przedłużeniu ważności wszystkich świadectw energetycznych do 31.12.2020 roku. Taka zmiana pozwoli na 

zbilansowanie popytu i podaży wydawanych w ostatnim czasie przetargów dotyczących świadectw efektyw-

ności energetycznej. W związku z tym proszę o informację, czy możliwe jest wprowadzone postulowanych 

zmian. 
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